
 

 

           

 Schriftelijke vragen 

 
 

 
Datum:  Vught, 23 augustus 2018 
Aan:   Het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Vught 
Betreft: Schriftelijke vragen over het plaatsen van zitbankjes in de openbare ruimte  
 
Geacht college,  
 
De gemeente Vught wil de gezondheid voor ouderen verbeteren door beweging te 
stimuleren. Bekend is dat ouderen gemiddeld 10 minuten kunnen lopen om een afstand van 
ca 500 meter af te kunnen leggen. Willen zij verder kunnen wandelen dan zouden ze 
onderweg  even uit moeten kunnen rusten.  Om van een dagelijks wandelingetje te kunnen 
genieten zouden er voldoende zitbankjes langs veilige en aantrekkelijke looproutes moeten 
staan. Volgens diverse ouderen ontbreekt het daar aan in Vught en hebben de fractie van 
Gemeentebelangen daar over aangesproken.  
 
Uit informatie blijkt dat de gemeente Vught bankjes plaats op verzoek en in overleg met 
burgers dan wel de werkgroep toegankelijkheid. 
 
Gemeentebelangen heeft daarom de volgende vragen: 
 

1. Deelt het college de mening van de ouderen dat er in Vught meer zitbankjes gewenst 
zijn? 
 

2. Is het college bereid, al dan niet in overleg met de werkgroep toegankelijkheid, om 
het initiatief te nemen tot het plaatsen van meer zitbankjes? 
 

3. Zo nee, wat zijn dan uw overwegingen? 

 
Wij zien de antwoorden met belangstelling tegemoet, 
 
namens de fractie van Gemeentebelangen 
Siebren van der Zee 
Fractievoorzitter 

 


